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Van vroem naar zoem 

De gemeenteraad van Zwolle in vergadering bijeen op 8 nov. '19, 
Gehoord de beraadslaging over de Begroting 2020, 

Overwegende dat: 
De economische ontwikkelingen, het aantal inwoners en daarmee samenhangend de 
vervoersbewegingen richting 2050 zullen toenemen 
Het aandeel elektrische auto's sterk stijgt en in één jaar verdubbeld is (CBS) 
In gemeenten als Maastricht, Groningen en Dieren (rond)wegen zijn ondertunneld 
Dit positieve effecten heeft op de luchtkwaliteit en de beschikbare ruimte, voor 
wonen of recreatie 

Van mening dat: 
De uitstoot van auto's vanwege de overgang van 'vroem naar zoem' steeds minder 
een probleem wordt 
Daarom vooral moet gekeken worden hoe automobilisten vlot en veilig door onze 
stad rijden richting 2050 om overlast op en aan de weg te voorkomen 
Zwolle ambitie moet tonen om het verbeteren van bereikbaarheid te combineren 
met andere doelen binnen ruimtelijke ordening 
Ingrepen als ondertunnelen, ongelijkvloerse kruisingen et cetera hieraan bijdragen 
Hierbij forse investeringen gedaan kunnen worden in samenwerking/cofinanciering 
met Provincie, Waterschap, Rijk en EU 

Verzoekt het College: 
Een concrete verkenning uit te voeren teneinde de bereikbaarheid te verbeteren via 
belangrijke rond- en aanvoerwegen in combinatie met de ruimtelijke ontwikkeling 
van de stad 
Dit voor de PPN 2021-2024 naar de Raad te sturen 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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